
 

 

Zápisnica  

zo zasadnutia Výboru volebného obvodu č. I. 

(Staré mesto, Žabník, Necpaly) 

zo dňa 07.11.2024 

Začiatok zasadnutia:  16.00 h 

Ukončenie zasadnutia:  19.30 h 

Prítomní členovia: 

PaedDr. Kvetoslava Ďurčová, Mgr. Peter Krško, RNDr. Ing. Ján Kuchárik, MVDr. 

Vladimír Petráš, MVDr. Norbert Turanovič 

Neprítomní členovia: 

MgA. Martina Polievková, ArtD. 

Ostatní prítomní:  

p. Matúš R., obyvatelia Dlhej ulice, vchod č. 44, 46 a 48 

Program: 

1) Otvorenie 

2) Žiadosti 

3) Rôzne, podnety obyvateľov a diskusia s obyvateľmi 

4) Záver 

K bodu 1) 

Predsedníčka VVO č. I. p. PaedDr. Kvetoslava Ďurčová privítala prítomných 

a otvorila zasadnutie  VVO č. I., ktoré začalo o 16.00 h v budove na Ulici J. Hollého 2 

v Prievidzi. 

K bodu 2) 

1) Žiadosť – BEDES s.r.o., Ulica M. Mišíka 780/19A, 971 01 Prievidza. 

- Právna kancelária MsÚ žiada o vyjadrenie k žiadosti o zriadenie vecného 

bremena na nehnuteľnosť vo vlastníctve mesta Prievidza. 

- Hlasovanie: Za 5 / Zdržal 0 / Proti 0 

- Členovia VVO č. I. súhlasia s uložením IS s podmienkou uloženia vodomernej 

šachty v úrovni existujúcich objektov garáži. 
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2) Žiadosť- Jozef Ziaťko, Ulica A. Škarvana 365/4, 971 01 Prievidza. 

- Právna kancelária MsÚ žiada o vyjadrenie k žiadosti o zrušenie predkupného 

práva. 

- Hlasovanie: Za - / Zdržal - / Proti - 

- Členovia VVO č. I. sa k žiadosti nevyjadrili, žiadajú zosúladenie údajov. 

3) Žiadosť – A- RESS Group s.r.o., Moštenická ulica 74/4, 971 01 Prievidza. 

- Právna kancelária MsÚ žiada o vyjadrenie k žiadosti o kúpu nehnuteľnosti vo 

vlastníctve mesta Prievidza. 

- Hlasovanie: Za 5 / Zdržal 0 / Proti 0 

- Členovia VVO č. I. súhlasia s kúpou nehnuteľnosti. 

4) Žiadosť  

- Právna kancelária MsÚ žiada o vyjadrenie k žiadosti o opravu vlastníctva. 

- Hlasovanie: Za 5 / Zdržal 0 / Proti 0 

- Členovia VVO č. I. súhlasia s opravou vlastníctva. 

5) Žiadosť – Kamil Fábry, Račice 183, 972 22 Nitrica. 

- Právna kancelária MsÚ žiada o vyjadrenie k žiadosti o kúpu nehnuteľnosti vo 

vlastníctve mesta Prievidza 

- Hlasovanie: Za 0 / Zdržal 0 / Proti 5 

- Členovia VVO č. I. nesúhlasia s kúpou nehnuteľnosti, členovia sú za zachovanie 

zelene a priechodnosti. 

K bodu 3) 

1) Zasadnutia výboru sa zúčastnil p. Matúš R. z Dúbravskej ulice vo veci 

novonastriekaného vodorovného dopravného značenie pri zastávke na 

Veľkonecpalskej ulici, kde sa odstránilo asi 8 „operatívnych“ parkovacích miest 

(Príloha č. 1) a druhá otázka smerovala ku dvom chodníkom, ktoré ústia na 

hlavnú – Veľkonecpalskú cestu bez možnosti bezpečného prechodu cez cestu 

po prechode pre chodcov (Príloha č. 2). 

- Členovia VVO č. I. žiadajú o preskúmanie možností riešenia vyústenia chodníkov 

na výjazdovom stretnutí v predmetnej lokalite. 

- Hlasovanie: Za 5 / Zdržal 0 / Proti 0  

2) Zasadnutia výboru sa zúčastnili nespokojní obyvatelia Dlhej ulice, bytových 

domov č. 44, 46 a 48 vo veci problémového parkovania a riešenia dopravnej 

situácie a dopravných obmedzení, ktoré boli zavedené v predmetnej lokalite: 
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- parkovacie miesta neustále ubúdajú, boli sľúbené nové parkovacie miesta za 

pozície, na ktorých sú podzemné kontajnery na odpad, 

- momentálne riešenie dopravnej situácie je nelogické, obmedzujúce a častokrát 

ohrozujúce zdravie a bezpečnosť obyvateľov.  

- pri zavádzaní CMPZ bolo zo strany mesta prisľúbené obyvateľom riešenie 

dopravnej situácie a problémového parkovania v celej lokalite komplexne. 

- obyvatelia apelovali na neopravené chodníky v časti od potravín ku koncu ulice 

- obyvatelia ocenili inštalovanie cvičiacich prvkov v časti parku Skotňa, ktoré 

aktívne využívajú, no dlhodobo požadujú pár hracích prvkov pre menšie deti 

- obyvatelia chcú byť informovaní o dátume výjazdového zasadnutia vo veci 

riešenia problematiky parkovania, na ktorom sa chcú zúčastniť a predniesť ich 

návrhy a pripomienky. 

- Členovia VVO č. I. žiadajú riešenie dopravnej situácie k spokojnosti obyvateľov, 

opraviť existujúce parkovacie miesta  a vybudovanie nových parkovacích kapacít 

v tejto lokalite. 

- Hlasovanie: Za 5 / Zdržal 0 / Proti 0  

3) Členovia VVO č. I. žiadajú za obyvateľov Dlhej ulice zníženie rýchlosti na hlavnej 

ceste, predovšetkým v okolí prevádzky potravín Koruna.  

- Hlasovanie: Za 5 / Zdržal 0 / Proti 0  

4) Členovia VVO č. I. žiadajú kanceláriu prednostu a tiež všetky odbory, oddelenia a 

referáty MsÚ Prievidza o všetky informácie a zmeny, ktoré sa budú uskutočňovať 

vo volebnom obvode č. I.  pre lepšiu informovanosť ich ako zástupcov obyvateľov 

VVO č. I. ale aj samotných obyvateľov mesta.  

- Hlasovanie: Za 5 / Zdržal 0 / Proti 0  

5) Členovia VVO č. I. žiadajú vyriešiť dopravnú situáciu na Ceste poľnohospodárov 

(pred prevádzkou betonárky každodenne stávajú nákladné autá popri ceste na 

chodníku), cesta je neprehľadná a prebiehanie zaparkovaných vozidiel 

nebezpečné, so zlým výhľadom do neďalekej zákruty. 

- Hlasovanie: Za 5 / Zdržal 0 / Proti 0  

6) Členovia VVO č. I. žiadajú na základe žiadosti / sťažnosti p. Vladimíra M. 

z Veľkonecpalskej ulice o súčinnosť oddelenia výstavby a životného prostredia o 

urýchlené riešenie a pomoc pri probléme s veľkými a nebezpečnými stromami na 

vedľajšom pozemku v súkromnom vlastníctve (Príloha č. 3.) 

- Hlasovanie: Za 5 / Zdržal 0 / Proti 0  



Strana 4 z 7 

 

K bodu 4) 

Na záver predsedníčka VVO č. I. p. PaedDr. Kvetoslava Ďurčová poďakovala 

za účasť a spoluprácu všetkým zúčastneným a zasadnutie VVO č. I. ukončila. 

 

 

 

 

PaedDr. Kvetoslava Ďurčová 

      predsedníčka VVO č. I. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zapísala: Ing. Darina Majdanová- zapisovateľka VVO č. I. 

 

 



Strana 5 z 7 

 

Príloha č. 1.  

 

 



Strana 6 z 7 

 

Príloha č. 2.  
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Príloha č. 3.  

 

 


